

## 西貢區 Sai Kung District

**參加「2017/18 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈 K1 學額空缺資料的幼稚園名單**  
**List of Kindergartens (KGs) participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes**  
**for the 2017/18 School Year to release K1 vacancy situation**

學校名稱 School Name	電話 Telephone	學額空缺情況* Vacancy*
1 香港基督教播道會聯會中國基督教播道會厚恩堂厚恩幼兒學校 AEFCHK-EFCC-AGC ABUNDANT GRACE NUR SCH	2704 3222	Y
2 香港基督教播道會聯會中國基督教播道會茵怡幼兒學校 AEFCHK-EFCC-VERBENA NURSERY SCH	2997 0777	N
3 香港浸信會聯會香港西北扶輪社幼稚園 BAPT CONVENTION OF HK RCHK NORTHWEST KG	2703 0981	P
4 比華利中英文幼稚園 BEVERLY ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN	2702 7728	N
5 香港小童群益會樂緻幼稚園 (將軍澳) BGCAHK CHEERLAND KG (TSEUNG KWAN O)	2177 4831	N
6 比諾創意幼稚園 BILOK CREATIVE KINDERGARTEN	2702 7838	N
7 基督教宣道會香港區聯會將軍澳宣道幼稚園 C&MA CH UNION TSEUNG KWAN O ALLIANCE KG	2623 3156	Y
8 基督教宣道會茵怡幼稚園 C&MA CHURCH VERBENA KINDERGARTEN	2997 0820	Y
9 明愛翠林幼兒學校 CARITAS NURSERY SCHOOL - TSUI LAM	2702 0076	Y
10 中華基督教會香港志道堂基博幼稚園 (將軍澳) CCCHK CHI TO CH KEI POK KG (TKO)	2433 0822	N
11 基督教香港信義會健明幼兒學校 ELCHK KIN MING NURSERY SCHOOL	3428 5953	P
12 基督教香港信義會將軍澳幼稚園 ELCHK TSEUNG KWAN O KINDERGARTEN	2178 4037	Y
13 香港華人基督會煜明幼稚園 HK CHINESE CHURCH OF CHRIST THE LIGHT KG	2623 2911	P
14 香港聖公會聖西門西貢幼兒學校 HKSKH ST SIMON'S SAI KUNG NURSERY SCH	2792 0047	N
15 香港保護兒童會維景灣幼兒學校 HKSPC OCEAN SHORES NURSERY SCHOOL	2709 0307	N
16 香港保護兒童會施吳淑敏幼兒學校 HKSPC SZE WU SHU MIN NURSERY SCHOOL	2178 3819	N
17 齋色園主辦可正幼稚園 HO CHING KG (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)	2178 2244	P

\* Y – Yes (有學額空缺)

N – No (沒有學額空缺)

P – The KG is processing the application of students who are on the waiting list (學校正處理候補名單上的學生)

以上為 2017/18 幼兒班(K1)學額空缺情況 (截至 2017 年 7 月 21 日)。請留意有關資料會與時轉變，因此只可作參考之用。

The above vacancy information of 2017/18 Nursery (K1) classes reflects the situation up to 21 July 2017. Please note that the information is subject to change and is for reference only.

有關幼稚園更多相關資料，可直接聯絡相關幼稚園或參閱幼稚園及幼稚園暨幼兒中心概覽網址 (<http://www.chsc.hk/kindergarten>)。

For more information about KGs, parents may approach related KGs direct or refer to the website of Profile of Kindergartens and Kindergarten-cum-Child Care Centres (<http://www.chsc.hk/kindergarten>).

凡欲尋找幼稚園學位的人士，應直接聯絡有關幼稚園，而取錄結果將由學校決定。

Those who wish to seek K1 places should approach KGs direct. Student admission result is at the discretion of the KGs.

## 西貢區 Sai Kung District

**參加「2017/18 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈 K1 學額空缺資料的幼稚園名單**  
**List of Kindergartens (KGs) participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes**  
**for the 2017/18 School Year to release K1 vacancy situation**

	學校名稱 School Name	電話 Telephone	學額空缺情況* Vacancy*
18	將軍澳英皇幼稚園 JUNK BAY KINGSLAND KINDERGARTEN	2705 2211	Y
19	路德會景林幼兒園 KING LAM LUTHERAN DAY NURSERY	2701 8234	N
20	觀塘浸信會彩明幼稚園 KWUN TONG BAPTIST CHURCH CHOI MING KG	2345 7744	Y
21	基督教樂道幼稚園 LOCK TAO CHRISTIAN KINDERGARTEN	2706 9951	Y
22	基督教聖約教會司務道幼稚園 MISSION COVENANT CH SISTER ANNIE'S KG	2701 0939	Y
23	竹園區神召會梁省德中英文幼稚園 PENTECOSTAL CH OF HK LEUNG SING TAK ANGL	2177 0272	Y
24	竹園區神召會將軍澳康樂幼兒學校 PENTECOSTAL CHURCH OF HK TSEUNG KWAN O NURSERY SCHOOL	2178 4472 / 2178 4475	N
25	保良局方王煥娣幼稚園 PLK FONG WONG WOON TAI KINDERGARTEN	2706 3633	Y
26	保良局易澤峰幼稚園 PLK YICK CHARK FUNG KINDERGARTEN	2701 0808	Y
27	保良局蔡繼有幼稚園 PO LEUNG KUK CHOI KAI YAU KG	3143 9039	N
28	救世軍慶恩幼稚園 SA HING YAN KINDERGARTEN	2706 6222	Y
29	救世軍明德幼兒學校 SA MING TAK NURSERY SCH	2623 7555	N
30	西貢樂育幼稚園 SAI KUNG LOK-YUK KINDERGARTEN	2792 2245	Y
31	天主教聖安德肋幼稚園 ST ANDREW'S CATHOLIC KINDERGARTEN	2174 8318	N
32	香港神託會培恩幼稚園 STEWARDS POOI YAN KINDERGARTEN	3129 4860	P
33	太陽島英文幼稚園 (西貢分校) SUN ISLAND ENGLISH KG (SAI KUNG)	2339 1145	Y
34	大埔商會張學明幼稚園 (將軍澳) TP MER ASSN CHEUNG HOK MING KG (TKO)	2178 3889	Y

\* Y – Yes (有學額空缺)

N – No (沒有學額空缺)

P – The KG is processing the application of students who are on the waiting list (學校正處理候補名單上的學生)

以上為 2017/18 幼兒班(K1)學額空缺情況 (截至 2017 年 7 月 21 日)。請留意有關資料會與時轉變，因此只可作參考之用。

The above vacancy information of 2017/18 Nursery (K1) classes reflects the situation up to 21 July 2017. Please note that the information is subject to change and is for reference only.

有關幼稚園更多相關資料，可直接聯絡相關幼稚園或參閱幼稚園及幼稚園暨幼兒中心概覽網址 (<http://www.chsc.hk/kindergarten>)。

For more information about KGs, parents may approach related KGs direct or refer to the website of Profile of Kindergartens and Kindergarten-cum-Child Care Centres (<http://www.chsc.hk/kindergarten>).

凡欲尋找幼稚園學位的人士，應直接聯絡有關幼稚園，而取錄結果將由學校決定。

Those who wish to seek K1 places should approach KGs direct. Student admission result is at the discretion of the KGs.

## 西貢區 Sai Kung District

### 參加「2017/18 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈 K1 學額空缺資料的幼稚園名單 List of Kindergartens (KGs) participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes for the 2017/18 School Year to release K1 vacancy situation

	學校名稱 School Name	電話 Telephone	學額空缺情況* Vacancy*
35	將軍澳循道衛理幼稚園 TSEUNG KWAN O METHODIST KINDERGARTEN	2790 1790	N
36	青衣商會將軍澳幼稚園 TSING YI TRADE ASSN TSEUNG KWAN O KG	2271 0099	N
37	翠林邨浸信會幼稚園 TSUI LAM ESTATE BAPTIST KINDERGARTEN	2702 4711	Y
38	崇真會美善幼稚園 TSUNG TSIN MISSION GRACEFUL KINDERGARTEN	2701 5588	Y
39	東華三院香港華都獅子會幼稚園 TWGHS LIONS CLUB OF METROPOLITAN H K KG	3188 3565	P
40	東華三院力勤幼稚園 TWGHS NICKON KG	2706 0202	Y
41	仁愛堂鄧楊詠曼幼稚園 YAN OI TONG DAN YANG WING MAN KG	2706 0827	P

\* Y – Yes (有學額空缺)

N – No (沒有學額空缺)

P – The KG is processing the application of students who are on the waiting list (學校正處理候補名單上的學生)

以上為 2017/18 幼兒班(K1)學額空缺情況 (截至 2017 年 7 月 21 日)。請留意有關資料會與時轉變，因此只可作參考之用。

The above vacancy information of 2017/18 Nursery (K1) classes reflects the situation up to 21 July 2017. Please note that the information is subject to change and is for reference only.

有關幼稚園更多相關資料，可直接聯絡相關幼稚園或參閱幼稚園及幼稚園暨幼兒中心概覽網址 (<http://www.chsc.hk/kindergarten>)。

For more information about KGs, parents may approach related KGs direct or refer to the website of Profile of Kindergartens and Kindergarten-cum-Child Care Centres (<http://www.chsc.hk/kindergarten>).

凡欲尋找幼稚園學位的人士，應直接聯絡有關幼稚園，而取錄結果將由學校決定。

Those who wish to seek K1 places should approach KGs direct. Student admission result is at the discretion of the KGs.